
 

Zápis z jednání školské rady  

 

Školská rada  Page:1/2 
 

Datum konání:   10. února 2015 
Autor:   Daniela Swart 
 
 

1. Informace o schůzce 

DATUM ČAS MÍSTO POČET ÚČASTNÍKŮ 

10.2.2015 17:00h ZŠ Buštěhrad 10 
ÚČASTNÍCI PŘÍTOMNÍ 

Vladislav Fialka, Vladimír Zela, Daniela Swart, Renata Dvořáková, Jan Mrkvička, Václav Barták, 
Blanka Endrlová, Blanka Nožičková 
HOSTÉ 

Kristýna Krečová 
OMLUVENI 

Magda Kindlová 

 

2. Agenda 

POPIS 

1. Volba nového předsedy školské rady 

2. Seznámení s inspekční zprávou a protokolem o kontrole ČŠI 

3. Diskuze  

 

3. Zápis 

3.1.  Volba nového předsedy školské rady 

• Předsedkyní školské rady byla zvolena Daniela Swart. 

3.2.  Seznámení s inspekční zprávou a protokolem o kontrole ČŠI 

• Ředitelka školy předala školské radě obálku s inspekční zprávou a protokolem o kontrole 
České školní inspekce. Inspekční činnost proběhla ve dnech 16., 17, a 20. října 2014. 
Školská rada inspekční zprávu na místě projednala. 

• Za silné stránky školy ČŠI považuje pozitivní klima a vstřícnou atmosféru v mateřské škole, 
základní škole i školní družině. Aktivity školní družiny byly označeny za nadstandardní. 

• Za slabé stránky školy ČŠI považuje absence odborné kvalifikace pedagogů, málo účinný 
kontrolní systém školy, a omezenou možnost funkčního využívání informačních zdrojů 
v průběhu výuky. 

• Škola již v průběhu inspekce odstranila dílčí zjištěné nedostatky. Do 31.3.2015 požaduje 
inspekce odstranění dalších nedostatků, které se týkají odstranění nedostatků v ŠVP pro 
předškolní vzdělávání, funkční spolupráce mezi ZŠ, MŠ a ŠD, využívání závěrů z evaluační 
činnosti, zřízení metodických orgánů školy, nastavení a uplatňování kontrolního systému, 
vytvoření žákovského parlamentu a využívání moderních metod a forem vzdělávání včetně 
funkčního začleňování výpočetní techniky do výuky. Ředitelka školy k tomuto bodu uvedla, 
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že již proběhla instalace prvních tří interaktivních tabulí a ve třídách se s nimi pracuje. 
Upozornila, že problém absence odborné kvalifikace se týká především prvního stupně ZŠ, 
a kvalifikační studium pedagogů ohrožují problémy s akreditací studijních oborů UJAK, kde 
některé učitelky studují. 

• Jan Mrkvička školskou radu upozornil, že vzhledem k tomu, že řada výtek ČŠI se týká 
činnosti mateřské školy, zřizovatel školy zvažuje opětné zřízení samostatného právního 
subjektu pro MŠ, a vyzval k diskuzi o tomto řešení.  

3.3.  Diskuze 

• Daniela Swart upozornila na podnět ostatních rodičů na nepochopení konceptu výuky AJ na 
prvním stupni (někteří žáci docházejí na kroužek AJ už od 1. třídy, ve 3. třídě ale začínají 
všichni žáci s AJ ve výuce od začátku). Ředitelka školy uvedla, že AJ je na základě zájmu 
rodičů nabízena i mladším žákům formou zájmového kroužku, který má za cíl usnadnit 
dětem začátky seznamování s cizím jazykem. Škola má však negativní zkušenosti s dělením 
žáků ve výuce angličtiny podle výkonnosti a ani do budoucna s dělením žáků nepočítá. 

• Daniela Swart požádala zástupce města ve školské radě, aby se zabývali parkováním 
v ranních hodinách před začátkem výuky před budovou školy. Parkovací kapacita je 
přetížená a situace je ráno nepřehledná a nebezpečná. 

4. Úkoly 

# ÚKOL ZODPOVÍDÁ TERMÍN 

1. Rozeslat členům ŠR jednací řád školské rady. Vladislav 
Fialka 

do 28.2.2015 

2. Rozeslat kopii inspekční zprávy Jan 
Mrkvička 

Do 28.2.2015 

 

5. Agenda příštího jednání 

# POPIS PREZENTUJE 

1. Další jednání školské rady bylo stanoveno na 20.5.2015 od 17.00. Daniela Swart 
1. Aktualizace a přijetí jednacího řádu školské rady Daniela Swart 
2. Informace o odstranění nedostatků, na které ČSI uložila lhůtu do 

31.3.2015. 
Krystýna Krečová 

 


